

**INTERNATIONAL STANDARD
NORME INTERNATIONALE
МЕЖДУНАРОДНЫЙ СТАНДАРТ**



INTERNATIONAL ORGANIZATION FOR STANDARDIZATION • МЕЖДУНАРОДНАЯ ОРГАНИЗАЦИЯ ПО СТАНДАРТИЗАЦИИ • ORGANISATION INTERNATIONALE DE NORMALISATION

Definitions of living animals for slaughter—Porcines

First edition — 1976-05-01

Définitions des animaux vivants d'abattoir — Porcins

Première édition — 1976-05-01

Терминология убойных животных — Свиньи

Первое издание — 1976-05-01

JUN 3 - 1976

ANSI Internal Doc Sect

UDC / CDU / УДК: 637.51 : 636.4 : 001.4

**Ref. No. / Réf. n°: ISO 1840-1976 (E/F/R)
Ссылка: ИСО 1840-1976 (А/Ф/Р)**

Descriptors: agricultural products, live stock, swine, vocabulary / **Descripteurs:** produit agricole, cheptel, porc, vocabulaire / **Описание:** сельскохозяйственные продукты, домашний скот, свиньи, словарь

ISO 1840-1976 (E/F/R)
ИСО 1840-1976 (А/Ф/Р)

Price based on 1 page / Prix basé sur 1 page / Цена рассчитана на 1 стр.

FOREWORD

ISO (the International Organization for Standardization) is a worldwide federation of national standards institutes (ISO Member Bodies). The work of developing International Standards is carried out through ISO Technical Committees. Every Member Body interested in a subject for which a Technical Committee has been set up has the right to be represented on that Committee. International organizations, governmental and non-governmental, in liaison with ISO, also take part in the work.

Draft International Standards adopted by the Technical Committees are circulated to the Member Bodies for approval before their acceptance as International Standards by the ISO Council.

Prior to 1972, the results of the work of the Technical Committees were published as ISO Recommendations; these documents are now in the process of being transformed into International Standards. As part of this process, Technical Committee ISO/TC 34 has reviewed ISO Recommendation R 1840 and found it technically suitable for transformation. International Standard ISO 1840 therefore replaces ISO Recommendation R 1840-1970 to which it is technically identical.

ISO Recommendation R 1840 was approved by the Member Bodies of the following countries:

Australia	Hungary	Romania
Brazil	India	South Africa, Rep. of
Chile	Iran	Sweden
Czechoslovakia	Israel	Turkey
Egypt, Arab Rep. of	Netherlands	United Kingdom
France	New Zealand	U.S.S.R.
Germany	Peru	
Greece	Poland	

No Member Body expressed disapproval of the Recommendation.

No Member Body disapproved the transformation of ISO/R 1840 into an International Standard.

AVANT-PROPOS

L'ISO (Organisation Internationale de Normalisation) est une fédération mondiale d'organismes nationaux de normalisation (Comités Membres ISO). L'élaboration des Normes Internationales est confiée aux Comités Techniques ISO. Chaque Comité Membre intéressé par une étude a le droit de faire partie du Comité Technique correspondant. Les organisations internationales, gouvernementales et non gouvernementales, en liaison avec l'ISO, participent également aux travaux.

Les Projets de Normes Internationales adoptés par les Comités Techniques sont soumis aux Comités Membres pour approbation, avant leur acceptation comme Normes Internationales par le Conseil de l'ISO.

Avant 1972, les résultats des travaux des Comités Techniques étaient publiés comme Recommandations ISO; maintenant, ces documents sont en cours de transformation en Normes Internationales. Compte tenu de cette procédure, le Comité Technique ISO/TC 34 a examiné la Recommandation ISO/R 1840 et est d'avis qu'elle peut, du point de vue technique, être transformée en Norme Internationale. La présente Norme Internationale remplace donc la Recommandation ISO/R 1840-1970 à laquelle elle est techniquement identique.

La Recommandation ISO/R 1840 avait été approuvée par les Comités Membres des pays suivants:

Afrique du Sud, Rép. d'	Hongrie	Roumanie
Allemagne	Inde	Royaume-Uni
Australie	Iran	Suède
Brésil	Israël	Tchécoslovaquie
Chili	Nouvelle-Zélande	Turquie
Égypte, Rép. arabe d'	Pays-Bas	U.R.S.S.
France	Pérou	
Grèce	Pologne	

Aucun Comité Membre n'avait désapprouvé la Recommandation.

Aucun Comité Membre n'a désapprouvé la transformation de la Recommandation ISO/R 1840 en Norme Internationale.